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Božiček obiskal otroke Otvoritev prostorov krajinskega parka

Vse, kar upate, naj se vam izpolni,
vse, kar iščete , naj se vam odkrije

vse, kar v srcu čutite,
naj se v osebno srečo zlije.

Srečno, zdravo in veselo naj bo novo leto 2011 celo!

Občina Brezovica, uredništvo Barjanskega lista in Radio 1 90,6 FM
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Spoštovane občanke in občani!
V zadnjih treh prispevkih vedno začenjam svoje pisanje z 

novicami ali zapleti v »zadevi« avtocestni izvoz Brezovica. Se-
veda to ni naključje. Prvič, ker gre za ključni projekt, ki bo 

po svoji izgradnji takoj spremenil 
prometne tokove v občini in zaled-
ju, povečal pretočnost in varnost v 
prometu in drugič, ker gre za pro-
jekt, ki dolgoročno omogoča naši 
občini poslovni in razvojni preskok. 
Nemogoče si je predstavljati razvoj 
poslovne dejavnosti ali vzpostavitev 
poslovne cone brez direktne nave-
zave na avtocesto in tudi vsakdanje 
življenje bi bilo ob vedno večjih gne-
čah bolj in bolj zapleteno. Zato nas 

je toliko bolj navdušila, tokrat dokončna, odločitev vlade, ki 
je v drugem poskusu in obravnavi le potrdila Uredbo o držav-
nem lokacijskem načrtu za avtocestni priključek Brezovica na 
avtocestnem odseku Ljubljana – Vrhnika. Ja, lepše novice si ob 
novem letu res nismo mogli želeti. Prav bi bilo, da se na tem 
mestu zahvalim nekaterim, ki ste nam na tej poti res veliko 
pomagali. 

To je seveda najpomembnejši, a vendar le prvi korak k de-
janski izgradnji. Sedaj mora projekt, težak preko 33 mio EUR, 
najti še svoje mesto v proračunu DARS-a. V predlog je že uvr-
ščen z dinamiko, ki bi zagotavljala izgradnjo v letu 2013. 

Sedaj lahko mirneje pristopimo tudi k idejni zasnovi in pro-
storskem umeščanju nove ceste med Vnanjimi in Notranjimi 
Goricami, po zahodni strani železniške proge, ki bi odpravila 
kar tri dvotirne nivojske železniške prehode naenkrat.

Za nami je tretji dobrodelni bazar županovega sklada, ki so 

ga tudi tokrat pripravila marljiva dekleta in žene, ki delujejo 
v njem. Ponovno so izjemen delež prispevali otroci v vrtcih in 
šolah, ki so pod vodstvom svojih mentoric izdelali resnično ču-
dovite izdelke, za katere je včasih kar težko verjeti, da prihajajo 
iz otroških rok. Bogat kulturni program, ki so ga prav tako pri-
pravili otroci, vzgojiteljice in učiteljice naših šol in vrtcev, je v 
kulturno dvorano zadružnega doma v Notranjih Goricah, tudi 
ob izredno močnemu sneženju, privabil izjemno število staršev 
in obiskovalcev. V neprijaznem vremenu je še kako teknil ko-
zarec čaja ali kuhanega vina in rezina ali dve odlične potice, ki 
so jih pripravile prizadevne in prijazne kuharice OŠ Brezovica.

Ob čudovitem vzdušju, v prepolni dvorani, so izdelki otrok 
kar po tekočem traku dobivali svoje nove lastnike, bazar pa je 
še enkrat več potrdil in upravičil svoj namen. 

Tudi izkupiček, ki bo namenjen štipendijam in enkratnim 
pomočem, je bil izjemen. Blizu 4.000 EUR se je nateklo v bla-
gajno sklada in dekleta bodo tudi v prihodnje lahko izpolnje-
vala svoje poslanstvo, torej f inančno pomagala nadarjenim 
otrokom ali pomoči potrebnim družinam.

Tako, leto je pri koncu. Mislim, da se v naši občini lahko 
z veseljem in ponosom ozremo po storjenem. Upam, da smo 
vam tisti, ki se trudimo v organih lokalne skupnosti, v občin-
skem svetu, različnih odborih, krajevnih skupnostih in občin-
ski upravi, polepšali vsaj katerega od dni v tem, sicer vse prej 
kot lahkem obdobju.

Veliko zdravja, veselja, uspeha, miru in razumevanja vam 
želim v letu, ki prihaja.

Vesele božične praznike in srečno novo leto.

    Metod Ropret,
župan

Iz občinske hiše

Zelena luč za rebalans 
V začetku decembra so se svetniki sestali na redni seji sveta, med 

pomembnejšimi točkami dnevnega reda pa je bil rebalans proračuna 
za leto 2010, ki so ga po daljši razpravi tudi sprejeli. Rebalans predvi-
deva 9.759.000 EUR prihodkov in odhodke v višini 12.364.000 EUR, 
saj je morala letos občina za gradnjo OŠ Brezovica vzeti posojilo v vi-
šini 2.000.000 EUR. Svetniki so na seji med drugim soglašali tudi s 
kratkoročnim likvidnostnim zadolževanjem, v višini do 400.000 EUR. 
Sprejeli so tudi novelacijo operativnega programa gospodarjenja z 
odpadki na območju Mestne občine Ljubljana in osmih primestnih 
občin za štiriletno obdobje. Osnovni namen novelacije je zmanjšanje 
obremenjevanja okolja z odpadki in povečanje ločenega zbiranja ko-
munalnih odpadkov.

Orion

Božiček »prisankal« v Preserje in na Brezovico
S svojimi škrati je prišel najprej v presersko osnovno šolo, nato pa 

se je po hribu navzdol spustil še v telovadnico OŠ Brezovica, kjer ga 
je že pol ure pred napovedano prireditvijo čakala množica otrok in 
staršev.

Ti so si najprej ogledali kratko predstavo Jurček in Storžek. Zai-
grala jo je skupina mladih članov Kulturnega društva Janez Jalen iz 

Notranjih Goric. Otroci so z za-
nimanjem spremljali priprave 
Jurčka in Storžka na gozdni ples, 
a so tudi komaj čakali, da se 
predstava konča. Po predstavi je 
bil namreč napovedan Božiček. 
Dobri mož v rdečem se je kma-
lu po koncu predstave prikazal 
pred presenečenimi malčki. Po 
pozdravu jih je povabil, da se 
pridružijo škratom, ki so imeli za 
njih pripravljena darila. Z vabili 
so otroci do vključno šestega leta 
starosti tako iz rok škratov preje-
li zaslužena darila. Božiček pa je 
sedel na svoje sani in se nastavljal 
fotografskim objektivom. V nje-
govem naročju so se lahko fotografirali tudi otroci. Za vse tiste otroke 
z vabilom, ki v soboto niso uspeli priti na Božičkov obisk, je ta darila 
pustil v tajništvu Občine Brezovica, kjer so jih lahko z vabilom prevzeli 
do 23. decembra. Skupno je letos Božiček v naši občini obdaroval več 
kot 800 otrok.

Darko Mršič
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Nudimo vam veliko izbiro korekcijskih in sončnih očal in smo
pogodbeni dobavitelji medicinsko - tehničnih pripomočkov.

Tretji dobrodelni bazar županovega sklada 
Občine Brezovica

V notranjegoriški dvorani se je v petek, 3. decembra, zbralo veli-
ko otrok in njihovih staršev, ki so z največjim zanimanjem prihajali na 
dobrodelni bazar. Tretji dobrodelni bazar županovega sklada Občine 
Brezovica je svoja vrata odprl ob treh popoldan. Notranjegoriška dvo-
rana je bila zopet polna unikatnih daril in izdelkov, ki so jih ustvarili 
otroci brezoviških osnovnih šol in vrtcev skupaj s svojimi starši, učitelji 
in mentorji.

Na predhodnih ustvarjalnih delavnicah, ki so potekale celo leto, v 
zadnjih mesecih pa najbolj intenzivno, so otroci izdelali od nakita, obe-
skov, darilnih vrečk, adventnih venčkov in drugih praznično obarvanih 
izdelkov, obiskovalci pa so lahko segli tudi po mojstrovinah kuharic, ki 
so poskrbele za to, da so veseli december lahko okusile tudi brbončice. 
Obiskovalcem so postregli s slastno orehovo potico in drugimi kulina-
ričnimi dobrotami. Ves vložen trud je imel en sam namen, sodelovati 
na sedaj že tradicionalnem dobrodelnem bazarju in narediti nekaj do-
brega za sočloveka. 

Poleg vonja in ponudbe je na pravi bazar spominjala tudi gneča, 
kajti skoraj ni bilo starša, ki ne bi prišel pogledati, kaj je ustvaril njihov 
malček. Šolski bazar se je od pravega razlikoval le v cenah. Na pravem 
preizkušamo svoje pogajalske sposobnosti in nižamo cene, tu pa je 
vsak brez najmanjšega pomisleka segel v žep in odštel zahtevano vso-
to. Še več: marsikateri starš je pustil še kakšen evro ali dva več, kot je 
bilo potrebno.

Organizatorji so pripravili tudi srečelov z več kot 400 bogatimi na-
gradami, program pa so z različnimi točkami popestrili učenci iz OŠ 
Preserje, OŠ Brezovica, podružnice Notranje Gorice ter otroci iz bre-
zoviških vrtcev. Denarna sredstva, ki so jih zbrali s prodajo izdelkov in 
srečk, je šel v dobrodelni županov sklad, na prireditvi pa so zbirali tudi 
prostovoljne prispevke. »Od leta 2008 do 2010 je imel sklad na voljo 

35.500 EUR, ki smo jih namenili za štipendije nadarjenim otrokom in 
tistim v finančni stiski pri nadaljnjem šolanju, podelili pa smo tudi en-
kratne denarne pomoči. Letos se je v sklad steklo že približno 16.000 
EUR. Veseli smo, da sklad dobro deluje in smo ena redkih občin, ki 
sklad sploh ima. Za uspešno delovanje se moram zahvaliti tudi dekle-
tom, ki v njem marljivo delajo in s tem skrbijo za naše občane,« je po-
jasnil župan Metod Ropret, ki se je s podžupanom Markom Čudnom 
in drugimi občinskimi predstavniki mudil na bazarju. Skupen izkupiček 
letošnjega bazarja je bil odličen, saj se je v sklad nateklo novih 3.700 
EUR.

Bazar je tudi letos minil v znamenju Goethejevega pregovora »Do-
brota je zlata veriga, ki povezuje človeštvo«. Županov dobrodelni sklad 
z različnimi akcijami, med katere spada tudi tradicionalni bazar, zbira 
denar za pomoč starejšim, bolnim, brezposelnim, uspešnim dijakom 
in študentom iz socialno šibkejših družin ter vsem, ki se znajdejo v ži-
vljenjskih stiskah. Županov sklad je v tem času razdelil 41. enoletnih 
štipendij dijakom in študentom ter z enkratnimi zneski pomagal druži-
nam in posameznikom. 

Sponzorji letošnjega bazarja 
PRIGO d.o.o., EXALT d.o.o., ŠPAN d.o.o., RAČUNOVODSKA 

HIŠA KASANDRA d.o.o., ZALOŽBA MLADINSKA KNJIGA, MIPRO 
d.o.o., EUROTRADE d.o.o., PER ASPERA d.o.o., ZAVAROVALNICA 
TRIGLAV d.d., ODENJA, SOLEX d.o.o., CVETLIČARNA – ANTON 
FILIPIČ s.p., AMBULANTA HROVATIN d.o.o., PORTIERA s.p., IN-
TEREXPORT d.o.o., LABTECH d.o.o., FRIZERSKI SALON NIKA s.p., 
KOZMETIČNI SALON NIKA s.p., KAŠČA MRLAČNIK SIPRO d.o.o., 
MORFEM založništvo d.o.o., FRIZERSTVO SIMONA s.p., EKO FLORA 
d.o.o., TAPETNIŠTVO DEBEVEC s.p., BAR GREBENČEVA KLET Blaž 
Grebenc s.p., HANDMADE Slana Anton s.p., PICERIJA PR´PAVLET 
Matej Selan s.p., RAKOVEC BRANKO s.p.,POD OREHOM s.p., ZDE-
ŠAR s.p., JARI d.o.o., COFI BAR, URH d.o.o., ga. ŠKRABA MARJETA 
– šivilja, ga. ISTENIČ NADA – šivilja, ga. PAJK MOJCA, ga. ŽIVA VA-
DNOV, g. BOŽIČ TONE, Radio 1 Orion

Vesna Novak

Krajinski park Ljubljansko barje dobil svoj dom
V četrtek, 25. novembra, so v Notranjih Goricah tudi uradno odpr-

li nove prostore Zavoda Krajinski park Ljubljansko barje.
Navzoče v notranjegoriški dvorani, kjer je potekala prireditev, je 

pozdravila direktorica Krajinskega parka, Barbara Zupanc. V govoru je 
izrazila upanje, da krajinski park ne bo samo črka na papirju, ampak bo 
tudi dejansko zaživel. Za naslednje leto je napovedala tudi kandidaturo 
Krajinskega parka za UNESCO-v seznam naravnih znamenitosti. Otvo-
ritvi je prisostvoval tudi Mladen 
Berginc z Ministrstva za okolje in 
prostor, ki upa, da bo ekipa v za-
vodu sestavljena iz strokovnjakov 
z barjanskega področja. Krajinski 
park Ljubljansko barje se s 180 
kvadratnimi metri razteza čez 7 
občin, katerih predstavnikom se 
je za sodelovanje v svojem govo-
ru zahvalil tudi brezoviški župan 
Metod Ropret. Prireditev so z 
zanimivimi predavanji popestrili 
Milan Oražem Adamič, geograf 
z znanstveno raziskovalnega cen-
tra, arheolog, dr. Anton Velušček 
in dr. Davorin Tome z Inštituta za 
biologijo. Tako so se lahko nav-
zoči na prireditvi ob odprtju prostorov spoznali z bogastvi, ki jih nudi 
Ljubljansko barje.

Darko Mršič
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Krajevne skupnosti

Kaj je novega v Svetu za preventivo in vzgojo v 
cestnem prometu (SPVCP) Občine Brezovica?

V petek, 19. 11. 2010, smo se  sestali člani v novem sestavu SPV-
CP Občine Brezovica na 1. seji. Župan, Metod Ropret, nam je zaželel 
veliko uspehov pri delu in zagotovil svojo pomoč in pomoč ustreznih 
organov občine pri izvajanju nalog.

Prednostna naloga članov SPVCP je zagotavljanje varnih poti do 
šole vsem osnovnošolcem, zato že dobivajo končno podobo varnostni 
načrti za vse osnovne in podružnične šole v občini. 

Prav tako je pomembna varnost tudi drugih udeležencev v prome-
tu, zato se trudimo z ogledi na terenu in pobudami občanov izboljšati 
prometne razmere. Hitreje in lažje se izvedejo izboljšave na javnih po-
vršinah občine, veliko več časa in energije pa je potrebno za realizacijo 
na javnih površinah, s katerimi upravljajo Slovenske železnice in Direk-
cija za ceste.

Veseli nas, da vse več pešcev in rekreativcev v teh temačnih in me-
glenih dneh in nočeh uporablja odsevne brezrokavnike, kresničke in 
ostala odsevna telesa in se s tem pridružujejo slovenski akciji BODI 
PREVIDEN, ki poudarja temeljno pravilo, da je v prometu VIDNOST 
– VARNOST.

Iz KS Rakitna
Svet Krajevne skupnosti Rakitna je pričel z delom. Za predsednika sve-

ta smo izvolili Gorazda Kovačiča, za podpredsednika pa Jurija Primšarja.
Med prvimi nalogami, ki so pred nami, je priprava na večje projekte, 

ki jih želimo izvesti v tem mandatu. Več o tem v prihodnosti. Poleg tega 
bomo popisali nujna manjša vzdrževalna dela na cestah, pločnikih, ob-
cestnih jaških in ostali komunalni infrastrukturi. V bodoče bomo skušali 
zagotoviti, da bodo ta dela opravljena redno in sproti.

V imenu krajank in krajanov Rakitne se zahvaljujemo prejšnji sestavi 
sveta KS Rakitna, zlasti predsedniku Franciju Šobi, tajnici KS Bredi Kova-
čič in prejšnjemu občinskemu svetniku Liste za Rakitno Matiji Kovačiču za 
požrtvovalno delo in dosežke. Teh kljub nekaterim kritikam ni bilo malo, 
pogoji za delo pa niso bili idealni. Naj navedemo le nekatere pridobitve.

S prepričevanjem so uspeli premagati nasprotovanja izgradnji novega 
vrtca, s katerim je problem varstva otrok v Rakitni za dlje časa rešen. Na 
podstrešju vrtca je velik uporaben prostor, ki ga bomo lahko uredili za 
potrebe kulturnih in drugih dejavnosti. Dosegli so tudi dokončanje avto-
busnega postajališča s čakalnico in preplastitev lokalne ceste na Gmajni. 
Sodelovali so pri pripravi dokumentacije in drugih pogojev za investicije, 
ki so pred nami: izgradnjo kanalizacije in nove vodne vrtine ter preure-
ditev glavne ceste in umirjanje prometa na njej. To so temelji, na katerih 
bomo lahko delali naprej.

Vsem krajankam in krajanom želimo uspešno in optimistično novo 
leto 2011.

Gorazd Kovačič,
za svet KS Rakitna

Iz KS Vnanje Gorice
V novem mandatu smo se sestali na dveh rednih sejah. Ob tej pri-

ložnosti bi se krajanom zahvalili za izkazano zaupanje na volitvah. Za 
predsednika sveta KS smo soglasno izvolili Marka Isteniča ter za pod-
predsednika Slavka Jesiha. Razpravljali smo o načrtih, ki jih nameravamo 
izpeljati v naslednjih štirih letih. 

Najbolj aktualna je izgradnja kanalizacije. Trenutno je vložena vloga 
za izdajo gradbenega dovoljenja in pričakujemo, da bo v kratkem izdano. 
Gradnja se bo pričela, ko bomo prejeli obljubljena evropska sredstva, za 
katera Občina Brezovica kandidira skupaj še z drugimi občinami v po-
vodju reke Ljubljanice. Del kanalizacijskega omrežja je že izgrajen in sicer 

Zagotavljanje varnosti je temeljna dolžnost vsakega občana, zato 
vas vabimo k sodelovanju.  

 Zdenka Oblak

Z gradnjo krožišča v Podpeči naj bi začeli pri-
hodnje leto

Pred kratkim je Ministrstvo za promet z občino Brezovica podpisalo 
sporazum o izgradnji krožišča in priključnih cestnih krakov v Podpeči.

Kot je dejal župan Metod Ropret, bi tako lahko prihodnje leto začeli 
z gradnjo krožišča, navezovalnih poti in obnovo komunalne infrastruk-
ture na tem odseku. Ker gre za državne ceste, bo pretežen del obnove 
financirala država, občina in krajevna skupnost pa bosta financirali 
izgradnjo pločnikov in komunalne infrastrukture. Župan računa, da bi 
z deli lahko pričeli v drugi polovici prihodnjega leta, ker pa gre za velik 
zalogaj in obsežno investicijo, bo najverjetneje gradnja potekala dobro 
leto. Prvi korak, ki ga mora občina narediti, sta odkup zemljišč za širi-
tev ceste in izbira izvajalca.

Orion

po Novi poti ter na Brcah. Pred kratkim se je končala gradnja tudi ob 
Curnovcu ter na cesti proti vasi in na Gulč, kjer se je hkrati umestil še 
plinovod, obnovil vodovod, uredila se je nova javna razsvetljava, odva-
janje meteorne vode, na cesti proti vasi pa je na novo urejen še pločnik. 
Celovito urejanje ostalih ulic nameravamo prav tako izvesti ob gradnji 
kanalizacije. V ta namen so že odkupljena zemljišča za izgradnjo pločnika 
v Požarnicah, odkupiti pa jih nameravamo še pod Goricami in ob Novi 
poti do konca zaselka Zanoga. Krajane že sedaj prosimo za sodelovanje 
pri geodetskih meritvah in odkupih zemljišč, kjer bo to potrebno.

Kot v prejšnjih letih, bomo tudi letos organizirali silvestrovanje pred 
Domom krajanov in v dvorani, s pričetkom ob 22. uri. Poskrbeli bomo za 
živo glasbo. Hrano in pijačo, predvsem pa dobro voljo, prinesite s seboj. 
Vljudno vabljeni!

Ob koncu leta se vsem zahvaljujemo za potrpljenje in sodelovanje ob 
gradbenih delih, ki so se izvajala letos. Želimo vam vesele praznike ter 
veselo in uspešno novo leto. 

     Svet KS Vnanje Gorice

Iz KS Podpeč - Preserje
Svet KS Podpeč – Preserje je po lokalnih volitvah opravil že dve 

seji. Na prvi seji je svet soglasno podprl imenovanje dosedanjega 
predsednika sveta KS Janeza Šuštaršiča. 

Na drugi seji sveta KS, ki je bila 30. novembra, je svet že izdelal 
okvirni program za mandatno obdobje 2011 - 2014. Prav tako je na 
drugi seji sprejel sklep o izbiri upravljavca in vzdrževalca pokopališča 
in mrliške vežice v Preserju. KS je izvedla povpraševanje za vzdrže-
vanje pokopališča in mrliške vežice, ki naj bi zajemalo: vzdrževanje 
tlakovanih površin, pometanje, čiščenje po potrebi, vzdrževanje in 
nego zelenih površin (košnja, obrezovanje, vzdrževanje in nego gr-
movnic, drevja in ostalih okrasnih rastlin), vzdrževanje pokopaliških 
objektov in naprav (mrliška vežica), opravljanje zimske službe (čišče-
nje stopnic in glavnih potk), vodenje registra grobnih polj in umrlih 
ter izdajanje letnih položnic in obračun grobnih polj. 

Prejetih je bilo pet ponudb, med katerimi je Svet KS Podpeč-
Preserje za vzdrževanje in upravljanje pokopališča in mrliške vežice 
Preserje izbral podjetje Anton Vrhovec s.p., Drenov Grič 128, 1360 
Vrhnika (031/637 617 ali 755 14 37), in sicer se podpiše pogod-
ba v okviru ponudbe za dobo enega leta, z možnostjo podaljšanja. 
Pogodba se bo z izbranim upravljavcem podpisala s 1. 1. 2011, za 
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Komunala

SENČILA
Izdelava, montaža in servis
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Mavsarjeva c. 46, Notranje Gorice

rono.sencila@siol.net 

www.rono-sencila.si

poskusno dobo 1 leta, z možnostjo podaljšanja. Glede na to, da 
ima JKP Brezovica d.o.o., Kamnik pod Krimom 6, Preserje urejeno 
evidenco – kataster grobov (grobnih polj), se vodenje registra grob-
nih polj in umrlih še naprej prepusti JKP Brezovica d.o.o. (tel. 363 
30 20), s katerim se sklene poseben dogovor oz. pogodba. Izdajo 
položnic za najem grobov za leto 2011 izda KS Podpeč - Preserje 
sama, prav tako tudi za najem mrliške vežice. 

Ob septembrskih poplavah se je pokazala tudi potreba po inter-
ventni obvozni poti na Jezeru, čez hrib, po parceli Matjaža Pristavca, 
ki smo jo vzpostavili v decembru, ko se je začela gladina jezera hitro 
dvigati in zalivati cestišče. Omenjena interventna pot bo namenjena 
izključno intervencijam oz. dostopu stanovalcev za jezerom in inter-
vencijskim vozilom in ne v komercialne namene. Opremljena bo z 
rampo in ključem. Matjažu Pristavcu se najlepše zahvaljujem tudi v 
imenu stanovalcev, ki lahko koristijo intervencijsko pot.  

10. decembra 2010 je naš krajan Jože Rogelj iz Podpeči s strani 
Obrtne zbornice Vič prejel posebno priznanje BARJANEC 2010, za 
zgledno delovanje, ne le na področju podjetništva, temveč tudi udej-
stvovanja in prizadevanja pri razvoju krajevne skupnosti, saj je član 
sveta že kar nekaj mandatov. Za prejeto priznanje mu člani sveta KS 
Podpeč - Preserje iskreno čestitamo.

Ob koncu leta 2010 se bi rad v imenu Sveta KS Podpeč – Preserje 
zahvalil vsem, ki ste pomagali, sodelovali in podpirali naše delova-
nje. Predvsem bi se zahvalili za dobro sodelovanje občinski upravi 
Občine Brezovica, posebej pa županu, podžupanji in podžupanu. 

Vsem krajanom in krajankam KS Podpeč - Preserje želim vesele in 
prijetne božične   praznike ter srečno, zdravo in uspešno novo leto 2011. 

Šuštaršič Janez,
KS Podpeč - Preserje

Iz KS Notranje Gorice - Plešivica
Prve decembrske dni sta zaznamovala dva dogodka, ki sta 

dodobra napolnila našo kulturno dvorano. Gostili smo zelo 
uspešen dobrodelni županov bazar in srečanje starejših obča-
nov, ki ga je organiziralo naše društvo upokojencev. Glede na to, 
da je kulturna dvorana mnogokrat osvetljena v večernih urah, je 
pričakovati, da nas bo KUD Janez Jalen prav kmalu razveselilo z 
novo predstavo. Dobro izurjenost, pripravljenost in požrtvoval-
nost so ponovno pokazali naši gasilci, saj so v pravem snežnem 
neurju z bliskovito akcijo uspeli pogasiti požar na Plešivici in s 
tem obvarovati stanovanjsko hišo pred ognjenimi zublji. 

Leto, ki se izteka, bo prav gotovo zapisano v zgodovini naše 
krajevne skupnosti kot eno bolj produktivnih. Novo pokopali-
šče, novi zvonovi na farni cerkvi, obnovljena fasada na zadru-
žnem domu, adaptirani prostori za krajinski park Barje, nova 
trgovina in začetek gradnje doma za starejše občane so prav 
gotovo rezultati, ki se jih ne bi sramoval tudi kdo, ki je mnogo 
večji kot naša krajevna skupnost. Uspehi zavezujejo, da bomo 
pristopili k novim izzivom, ki jih seveda ni malo. Začeli bomo 
graditi kanalizacijo, gasilni dom in prepotreben vrtec. Veliko 
se da narediti z voljo in energijo, ki nam je ne primanjkuje, a 
včasih so potrebne tudi drobne stvari posameznih prebivalcev, 
da začrtani projekti lahko stečejo. Samo skupaj bomo lahko 
dosegli zastavljene cilje, tako da prosimo za razumevanje in 
pomoč.

Vesele božične praznike in srečno v letu 2011. 
Marko Čuden,

KS Notranje Gorice - Plešivica

Komunala na Občini Brezovica
Poročilo iz komunalnega oddelka za december prav gotovo 

ne more mimo zimske službe. Tako kot pri mnogih drugih pri-
merih, vsi nikoli ne bomo zadovoljni. Splošna ocena izvajanja 
zimske službe je zelo dobra. Večina odzivov s terena je vsebovala 
pohvale, je pa dejstvo, da kdor dela tudi greši. Naše komunal-
no podjetje skupaj s kooperanti, ki skrbijo za izvajanje zimske 
službe, vložijo vse napore, da so občinske ceste v dobrem stanju 
in primerne za promet. Je pa dejstvo, da je narava včasih moč-
nejša. Na koncu novembra je izvajalcem rekonstrukcije ceste od 
gasilnega doma Vnanje Gorice do centra vasi uspelo asfaltirati 
cestišče, tako da smo uspešno končali zastavljene cilje v leto-
šnjem letu. Dela na prečrpališču ob Podpeški cesti tudi priha-
jajo v zaključno fazo. Veseli pa dejstvo, da je bila oddana vloga 

za kohezijske sredstva za gradnjo kanalizacije, ki smo jo skupaj 
še z osmimi občinami, ki gravitirajo na porečje Ljubljanice, od-
dali na Ministrstvo za okolje in prostor. Odločbo za koriščenje 
7 milijonov EUR  nepovratnih sredstev pričakujemo do pomladi 
leta 2011. 

Odbor za komunalo in splošno preventivo in komunalni od-
delek Občine Brezovica želi vsem občankam in občanom vesele 
božične praznike in srečno v letu 2011.

Marko Čuden, 
podžupan
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Šole in vrtci

KAN – klub ambasadorjev nenasilja
Bliža se konec koledarskega leta in s tem počasi prihaja čas, ko 

bomo razmišljali o tem, kaj smo naredili in kaj nas še priganja.
Na OŠ Preserje smo se organizirali v KAN, kar je naša kratica za 

Klub ambasadorjev nenasilja. Projekt poteka drugo šolsko leto v 8. a 
razredu, vključujejo pa se vsi učenci, socialna delavka Romana Podre-
kar, razredničarka Sandi Zalar in tudi starši.

V preteklem šolskem letu smo tako dobili svojo maskoto Kana, ki 
se je pojavil tudi v stripu in pokazal, da ni potrebno reagirati agresivno, 
kadar nas kaj razjezi. Učili smo se razumeti drugačnost in jo sprejema-
ti, pa tudi izražati čustva, predvsem tista neprijetna.

Učenci so se s svojimi starši udeležili glasbeno plesne delavnice z 
gojenci Zavoda Dolfke Boštjančič iz Drage. Delavnico so pripravili nji-
hovi mentorji. 

Poslikali smo si majčke s parolami proti nasilju. Udeležili smo se 
akcije pobiranja smeti na Barju in se pogovarjali o vsem na tedenskih 
delavnicah, ki jih je vodila socialna delavka.

Jeseni smo neko sončno soboto organizirali izlet v Celje, kjer smo si 
ogledali stari celjski grad in slišali romantično zgodbo o Veroniki De-
seniški in Frideriku Celjskem, nato pa smo dan končali s peko kostanja 
v Savinjski dolini.

V novembru smo delovno soboto organizirali tako, da so potekale 
delavnice, na katerih smo izdelovali izdelke, ki so se prodajali na župa-
novem sejmu.

8. a razred pa je pomagal, da sem naslikala dvajset metrsko zimsko 
krajino. Pomagala sta nam tudi dva starša. Sliko bomo poskusili pro-
dati na dražbi in če nam bo uspelo, bi denar prispevali v šolski sklad.

Končno pa smo se dobili tudi v petek popoldne in pekli breskvice, 
ki jih bomo kot sladko novoletno darilo poklonili gojencem Dolfke Bo-
štjančič.

V naslednjem letu imamo še veliko načrtov, a vsi naši načrti so ve-
zani na prepoznavanje pozitivnih vrednot, povezovanju ljudi, širjenju 
socialne mreže, prepoznavanju nasilja, tudi tistega prikritega in pre-
prečevanju le tega.

Ob tej priložnosti bi se rada zahvalila tudi vsem tistim staršem, 
ki sodelujete v tem projektu, žrtvujete svoj prosti čas in verjamete, da 
lahko vsak posameznik s svojim delom pripomore k boljšim odnosom 
med ljudmi in posredno k boljši družbi. Ko gradimo svoj prijazen svet, 
z njim lepšamo tudi vašega.

Sandi Zalar    

Otroci prisluhnili zimskim pravljicam
Na Miklavžev večer so otroci, preden jih je prvi dobri zimski mož 

obdaril, v spremstvu staršev prišli v Knjižnico na Brezovici, kjer so zanje 
pripravili pravljično urico.

Trinajst malčkov je v domišljijski svet pravljic in zgodb popeljala 
knjižničarka Irena. Otroci sicer na pravljične urice prihajajo že od začet-
ka šolskega leta, vsak prvi ponedeljek v mesecu. Tokrat so bile zgodbe, 
ki so jih poslušali, času primerne, torej zimsko obarvane. Preden so se 
otroci posedli, jim je knjižničarka v posebne kartončke dala štampiljke. 
Na koncu leta namreč tisti, ki so bili najbolj pridni in so vestno hodili 
na pravljice, dobijo simbolična darila.

Nato pa je pravljičarka Irena odprla prvo knjigo in otroci so z zani-
manjem poslušali poučno zgodbo o Dobrem Snežaku. Med branjem 
so tudi aktivno sodelovali. Medtem ko je knjižničarka otrokom prebra-
la še dve zgodbici, so starši v drugem kotu knjižnice prebirali zabavne 
in znanstvene revije. Ob koncu je knjižničarka vse zbrane povabila, da 
se jim v knjižnici pridružijo 15. decembra ob petih popoldan na pred-
prazničnih ustvarjalnih delavnicah. Poleg izdelovanja okraskov in daril 
so delavnico popestrili s petjem božičnih pesmic v spremljavi opreklja. 
Otroci so lahko na ta star ljudski inštrument poskusili tudi zaigrati. 

Vesna Novak

December na Rakitni
Tako kot v vseh vrtcih je tudi na Rakitni v teh dneh veselo in pra-

znično.
November smo zaključili z medenim zajtrkom, Jašev dedek in babi-

ca  pa sta nam popestrila dopoldne. Dedek nam je povedal in pokazal 
veliko o čebelah ter nabiranju in točenju medu. Ogledali smo si pravo 
satje. Z babico pa smo spekli prave medene piškote.

V decembru pa imamo veliko dela. Izdelali smo okraske, s katerimi 
smo okrasili naš vrtec. Obiskala nas je gledališka skupina Ku Kuc s 
predstavo Jelkin čudež, v kateri smo uživali prav vsi, najmlajši, malo 
starejši pa tudi šolarji iz 1. razreda so se nam pridružili.

Najtežje pričakovan je bil obisk dedka Mraza. Obiskal nas je v mr-
zlem decembrskem dnevu in razveselil prav vsakega. Skupaj smo zapeli 
pesmico, zaplesali, pozabil pa ni niti na darila. Sedaj imajo otroci veli-
ko dela, da bodo raziskali in poizkusili vse nove igrače, ki so jih dobili 
v dar.

Vsem skupaj tudi iz vrtca Rakitna želimo veliko zdravja in sreče v 
novem letu 2011.

Otroci in strokovne delavke vrtca Rakitna

Obisk pekarne
V okviru projekta »Od Zrnja do kruha« smo v sredo, 17. 11. 

2010, obiskali pekarno Kovač na Brezovici. Gospod Goran se je 
prijazno odzval naši prošnji in otrokom omogočil vpogled v de-
lavni vsakdan pekarne. Nadeli smo si nove predpasnike, ki nam 



BARJANSKI

7

Kultura

jih je sešila mamica Eme Svete in si dobro umili roke. Opazovali 
smo peka pri pripravi testa v velikem mešalniku in se čudili veli-
kim »rokam«, ki so gnetle testo. Sledilo je valjanje testa s strojem 
in tudi z našimi rokami. Otroci so ugotovili, da je valjanje z ro-
kami veliko napornejše in neenakomerno, zato so delo raje pre-
pustili stroju. S pomočjo modelčkov so izrezovali piškote, ki so 
jih polagali na pekače. Iz ostanka testa nas je prijazni pek naučil 
izdelovati tudi rogljičke. Pri delu so bili zelo vztrajni in so napol-
nili veliko pekačev. Narejene piškote je pek z vozičkom zapeljal v 

peč. Med čakanjem na pečene piškote smo si čas krajšali s petjem 
pesmic, opazovanjem pekovskih pripomočkov in peka pri izdelavi 
različnih piškotov. Poskusili smo pečene piškote in bili enotni, da 
so zelo okusni. Ostale piškote smo odnesli s seboj v vrtec, jih za-
vili v prtičke in ponudili staršem. Nekaj piškotov so otroci odnesli 
domov tudi svojim bratcem in sestricam. Obisk pekarne nam bo 
še dolgo ostal v lepem spominu, zato so otroci v znak hvaležnosti 
narisali risbice.  

Skupina Lunic z Joži in Urško 

Miklavžev dobrodelni koncert v brezoviški 
cerkvi

Kulturno društvo Breza je v soboto, 5. decembra, ob svoji 10. 
obletnici delovanja, pripravilo Miklavžev dobrodelni koncert. Mešani 
pevski zbor Brezovica je za lepo petje poskrbel že med sveto mašo, po 
njej pa so pripravili še samostojni nastop. Poleg zbora so nastopili še 
vokalna skupina Breza ter instrumentalisti, ki delujejo v okviru društva. 

V vseh desetih letih delovanja je osnovno vodilo Kulturnega dru-
štva Breza ohranjanje in spoštovanje verskih in ljudskih običajev. Po-
vezujejo se tudi s strokovnimi inštitucijami na tem področju in so-
delujejo z glasbenimi šolami, kjer se večina njihovih članov glasovno 
in inštrumentalno izobražuje, kar dviga nivo glasbenega izražanja 
in omogoča izvajanje zahtevnejšega programa. Skladbe, ki jih izva-
jajo, so vokalne in vokalno instrumentalne. Večino pesmi pojejo ob 
spremljavi orgel, zato si prizadevajo da bi klasične orgle ali »kraljico 
glasbil«, kot jih imenujejo v društvu, postavili tudi v brezoviški cerkvi. 
Na tokratnem koncertu sta se na orglah predstavila Veronika Celarc, 
sicer tudi pevka v pevskem zboru, in organist Matej Plevnik. Prosto-
voljne prispevke, ki so jih zbirali na koncertu, bodo namenili za nakup 
novih orgel. 

Za ubrano petje in sakralno obarvane harmonije so na koncertu 
poskrbeli pevci Mešanega pevskega zbora Brezovica, ki v tej sesta-
vi deluje že 15 let in ohranja 300-letno tradicijo cerkvenega petja na 
Brezovici. Poleg cerkvenega petja načrtno dvigajo tudi pevsko kulturo 
na posvetnem področju. V ta namen sodelujejo pri različnih projektih 
občine in Javnega sklada za ljubiteljsko dejavnost. Zbor se udeležuje 
tudi tekmovanj po Sloveniji in tujini, za njihovo ubrano petje pa skrbi 
zborovodja Tone Rozman.

Po koncertu so v imenu društva zaslužnim pevcem podelili tudi 
Gallusove nagrade Javnega sklada za kulturne dejavnosti. Podelili so tri 
srebrna in eno zlato priznanje za dolgoletno sodelovanje v zborovskih 
vrstah. Posebno priznanje za trud pa je prejela predsednica društva 
Angela Plevnik.

Vesna Novak

Predpremiera komedije Mandragola
V kulturnem domu v Podpeči se je konec novembra trlo ljudi. Po 

daljšem počitku je na odrske deske stopila pomlajena igralska zasedba 
KUD Hrošč, ki je gledalce navdušila s klasično komedijo Mandragola, 
avtorja Niccola Machiavellija.

Mandragola je Machiavellijevo pomembno literarno delo, v kateri 
se prepletata humor in satira. Gre za renesančno komedijo v petih de-
janjih, dogajanje pa se ne plete več po muhastih pravilih nepredvidljive 
usode, ampak po zvitem človeškem načrtu. Zgodba govori o Callima-
cu, florentinskemu mladeniču, ki živi v Parizu, vendar se zaradi močne 
želje po videnju opevane ženske Lucrezie vrne v Firence. Ko prispe v svoj 
rojstni kraj, se zaljubi v Lucrezio, vendar pa med njima obstaja nekaj 
ovir. Za začetek ju ovira njen pošten značaj, tu pa je tudi njen neumni 
mož Messer Nicia, ki pa ga bistri Callimac z zvijačo pridobi na svojo 
stran. Callimacu na pomoč priskočijo Ligurio (zakonski posrednik), 
ki je poznal Lucreziinega moža Messera Nicio, sluga Siro, Lucreziina 
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mati Sostrata in pater Timotej. Zmago na koncu s svojo brezobzirno 
bistrostjo, ki premaga Messerjevo omejenost, slavi Callimac.

Po nekoliko daljšem počitku so v KUD Hrošč zopet ustanovili 
igralsko ekipo, v kateri so tokrat sodelovali nekoliko mlajši igralci. Se-
demčlanska igralska zasedba, v kateri so sodelovali Lun Sevnik, Jerca 
Susman, Nejc Suhadolnik, Jure Rajšp, Maja Dobravec, Borut Šorn in 
Nejka Mazi, je z režiserjem Petrom Planincem na čelu, svoje igralske 
sposobnosti pilila že od februarja. Režiser si je zamislil igro, ki bi bila 
komična in bi smešila neumnost, kar je bil tudi eden izmed razlogov, da 
je izbral ravno to komedijo. Nad režiserjevo izbiro igre so bili navdušeni 
tudi igralci, ki so nato pridno začeli z delom. Na začetku so se sestajali 
enkrat tedensko, proti koncu pa so vaje postale intenzivnejše.

Za to, da je predstava uspela kot je bilo treba, pa se je treba za-
hvaliti tudi Ireni Orel za poslikavo scene, lektorici Špeli Susman, Emilu 
Karajiću, ki je skrbel za glasbo, Tomažu Samcu in Anžetu Suhadolniku 
za luči, tonskima mojstroma Blažu Preglju in Urošu Rajšpu ter Mihaeli 
Jerina (Lassana), ki je poskrbela za frizuro in masko.

Režiser je bil z igro po predstavi zadovoljen, saj je v smeh spravila 
do konca napolnjeno dvorano. Gledalci pa so se v dveh urah, kolikor je 
trajala predstava, resnično dodobra nasmejali.

Monika Rus

Čepica sreče 
Kot že dobro utečena ekipa smo letos z mlajšo dramsko skupino 

KUD Hrošč zopet pripravili igrico za otroke. Čepica sreče, kot je naslov 
naši predstavi, je navdušila tako otroke kot njihove starše ter priklicala 
na oder tudi Miklavža s svojimi pomočniki in darili. V januarju smo bili 
vabljeni, da igro zaigramo še za otroke brezoviških vrtcev, verjetno pa 
to ne bo zadnja ponovitev.

Zvezde predstave Lovro, Jure, Manca, Urša, Ana, Petra, Zala, Aljaž, 
Nika, Tjaša, Tinka in Anže že obvladajo oder, zato je naš naslednji izziv 
zagotovo daljša in »taprava« mladinska igra.

Jerca Susman

Rožmarin delovno v prazničnem decembru 
Rožmarin se je ponovno medijsko predstavil v oddaji »Na zdravje«, 

kjer smo se predstavili v okviru dogajanja na obrobju glavnega mesta 
Ljubljane. Na snemanju sta sodelovali obe skupini, tako mlajša kot 
starejša, ki je tudi zaplesala del »Plesov z Barja«. Ker smo upali na ne-
koliko več možnosti predstavitve, smo s seboj povabili tudi ŠKTD Lo-

kvanj, ki so sodelovali v narodnih nošah in v opravah koscev in grabljic. 
Navkljub skromno odmerjenemu času za prikaz dejavnosti ugotavlja-
mo, da je bila občina  Brezovica dobro vidna in zastopana. Še enkrat se 
članom društva ŠKTD Lokvanj zahvaljujemo za sodelovanje.

Svojo prepoznavnost in kvaliteto pa bomo »Rožmarinci » pred kon-
cem leta predstavili kar na samem Ljubljanskem gradu, kjer bomo s 
celovečernim nastopom predstavili bogat plesni in glasbeni program .

Nešteto dobrih želja in iskrenih misli ob koncu leta namenjamo 
vsem, s katerimi smo se samo srečali, vsem, s katerimi smo sodelovali 
in vsem, ki ste samo mislili na nas. Da se Vam vsa ta srečanja, sodelo-
vanja in misli od nas vrnejo nazaj do Vas stoterno.

Andrej Kunej,
za folklorno skupino »Rožmarin«                                           
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Šport

 Iz tabora DUOL Olimpije
V 1. državni ligi se počasi izteka prvi del prvenstva in to je že čas, 

ko lahko ocenimo dosežene rezultate. Ekipa, ki nastopa skoraj v isti 
zasedbi kot lani, si je pod vodstvom Damjana Marinka in Aleksandra 
Purgarja za osnovni cilj zadala obstanek v ligi, ki se po odigranih 13 
krogih in osvojenih enajstih točkah zdi, kljub temu, da je pred nami 

še veliko tekem, realno uresničljiv. Še posebno, če vemo, da so v do-
sedanjem delu prvenstva glavni nosilci igre imeli ogromno težav s po-
škodbami. Odmeven uspeh, torej uvrstitev med najboljših osem ekip 
v Sloveniji, je ekipi uspelo tudi v pokalnem tekmovanju, saj smo šele v  
finalu izgubili z našo trenutno najboljšo ekipo, blejskim ACH VOLLEY. 

Ob iztekajočem se letu se zato vsi v klubu DUOL Olimpija za pod-
poro zahvaljujemo svojim navijačem, sponzorjem ter donatorjem in 
obljubljamo dobre odbojkarske predstave tudi v prihajajočem letu. 

OK Duol Olimpija

Božično – novoletni turnir 2010
Tudi letos smo se Brezovčani udeležili tradicionalnega Božično – no-

voletnega turnirja v odbojki. Gre za turnir, ki je bil ponovno zelo dobro 
organiziran in je privabil 
veliko število mladih od-
bojkarjev in odbojkaric, ki 
so se lahko pomerili med 
seboj v različnih staro-
stnih kategorijah. Tokrat 
je turnir potekal v športni 
dvorani Krim na Galjevici. 

Najprej je potekal tur-
nir med najmlajšimi ude-
leženci (super mini odboj-
ka in mini odbojka) nato 
pa so se v popoldanskih in večernih urah pomerili še v kategoriji igralcev 
rojenih leta 1998 in mlajših. Ti so odigrali malo odbojko.

Pri super mini odbojki smo imeli eno ekipo (Brezovčki), ki je tek-
movanje zaključila na izvrstnem drugem mestu. V ekipi so igrali Matevž 
Marinko, Luka Rus in Žan Jakomin. 

Pri mini odbojki smo bili še številčnejši, saj smo imeli prijavljenih 
kar 5 ekip od šestnajstih in vse so se zelo dobro izkazale. Vseh pet ekip 
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je bilo uvrščenih med prvo 
deseterico. Pričakovano je 
bila naša najboljša ekipa 
»ENKA«, saj fantje skupaj 
igrajo že dalj časa. Kljub 
temu, pa so v velikem fi-
nalu morali priznati pre-
moč dekletom iz OK Vital. 
V ekipi so nastopili Črto-
mir Bošnjak, Jakob Rus in 
Maj Juvan. 

Pri mali odbojki pa smo sestavili 3 ekipe. V letošnji sezoni se mala 
odbojka prvič igra v formatu 4:4, skladno s tem pravilom se je pove-
čalo tudi igrišče, iz 6m x 4,5m na 6m x 6m. Božično - novoletni turnir 
je bil tako prvi, na katerem so se igralci preizkusili v tem formatu igre. 
Vse naše ekipe so zasedle odlična mesta; 1. ,2, in 5. mesto. V finalu so 
fantje Brezovice 3 po zaslugi boljše igre ob mreži premagali Brezovico 
2, ekipi pa sta poskrbeli za lepo predstavo z mnogimi reševanji žoge v 
obrambi in lepimi napadi. Zmagovalno ekipo so sestavljali igralci Rok 
Vodišek, Tjan Gianini, Luka Šutanovec in Liam Drobnič.

Pohvaliti pa je potrebno tudi starše, ki so spodbudno spremljali 
turnir in tako pokazali podporo igralcem in trenerjem.

Trenerja Andrej Sosič in Žiga Bratož

Maruša Mišmaš, Katja Zof in trenerka Špela 
Dizdarevič nagrajene za športne dosežke za 
leto 2010

V petek, 12. 11. 2010, se je v prestolnici Slovenije zbrala atletska sre-
nja. Skorajda vsi najboljši slovenski atleti in atletinje so prišli na priredi-
tev po zaslužene nagrade za dosežke v letu 2010. Vsi se že pripravljajo 
na novo sezono, v kateri ne bo manjkalo izzivov, zato se je bilo lepo 
spomniti na dosežke iz minule sezone.

Maruša Mišmaš si je laskavi naslov najboljše mlajše mladinke pri-
borila s 5. mestom na Mladinskih Olimpijskih igrah v Singapurju na 
400m z ovirami ter 4. mestom v Moskvi, kjer so potekale Evropske kva-
lifikacije za nastop na Olimpijskih igrah, v letu 2010 je postala tako 
mladinska kot članska državna prvakinja. Trenerka Špela Dizdarevič 
pa je bila nagrajena za najboljšo trenerko med mlajšimi mladinkami.

Katja Zof je med pionirkami zasedla odlično tretje mesto, kjer je 
atletske trenerje prepričala, da je odlična metalka kopja, saj je v leto-
šnjem letu zmagala na veliki reprezentančni tekmi v Berssonone v Italiji 
v metu kopja z dolžino 48,99 m ter postavila dva državna rekorda v 
metu kopja, tako 400 g z dolžino 52,56 m kot 500 g z dolžino 50,39 
m, ter postala državna prvakinja med pionirkami in podprvakinja med 
mladinkami.

Cilj sezone 2011 Katje in Maruše je nastop na Svetovnem prvenstvu 
v Franciji, Evropskem prvenstvu v Estoniji in na Olimpijskem festivalu 

mladih v Turčiji. Maruša pa bo nastopila še na Evropskem ekipnem 
prvenstvu za člane in članice v Turčiji.

Staro leto se izteka in prihaja novo leto 2011, zato se vam ŠD ŠPE-
LA Brezovica zahvaljuje za izkazano zaupanje in želi vsem, ki za nas 
stiskate pesti, nam stojite ob strani, vsem članom društva, staršem, 
sponzorjem, Občini Brezovica naslednje:

Nikoli ni prepozno, da se za trenutek ustavimo,
nikoli ni prepozno, da obiščemo prijatelje in

nikoli ni prepozno za voščilo in želja.
Ob koncu leta se Vam zahvaljujemo za zaupanje,

ki ste ga nam ga izkazali v tem letu
in Vam želimo lepe božične praznike

in veliko sreče ter uspehov v novem letu 2011.
Predsednik Bajo Dizdarevič,

ŠD Špela Brezovica

Atletika in telovadba za najmlajše – vpisi januar 
2011
Telovadba za najmlajše:

Namenjena je otrokom od tretjega leta dalje. Vsebina programa 
je smotrno načrtovana, pestra in zanimiva, prilagojena potrebam, in-
teresom in sposobnostim otrok, tako da lahko optimalno prispeva k 
njihovemu razvoju in zdravju. Skozi igrive telovadne urice bomo otroke 
popeljali skozi atletsko abecedo, jih seznanili z osnovami gimnastike, 
igre z žogo. Zato, dragi starši, pripeljite svoje nadebudneže in mi jih 
bomo popeljali v svet igrivih športnih uric.
Atletika za šoloobvezne otroke: 

Športno društvo ŠPELA Brezovica že šesto leto poučuje atletiko za 
šoloobvezne otroke. Namenjena je vsem otrokom od prvega razreda 
dalje. Vabimo pa tudi srednješolce, ki bi se radi seznanili z atletiko. ŠD 
Špela Brezovica bo poskrbelo za dobro vodene treninge atletike - kra-
ljice športov. Seznanili se boste z vsemi atletskimi disciplinami. Skupaj 
bomo obiskali razna tekmovanja, stadion v Ljubljani s tartansko maso 
in se imeli lepo.

Vse dodatne informacije dobite na telefon: 041 604 185, Špela.
Vpisi bodo potekali v januarju 2011, vsak torek po naslednjem ur-

niku:
Torek: od 16.00 do 17.00 TELOVADBA ZA NAJMLAJŠE otroke mala 
 telovadnica (OŠ Brezovica)

 od 17.00 do 18.00 ATLETIKA za šoloobvezne otroke velika  
 telovadnica (OŠ Brezovica)

AK Špela

Tudi letos zimska malonogometna liga na 
Brezovici

V nedeljo, 5. 12. 2010, je bil odigran prvi krog zimske malonogo-
metne lige Brezovica 2010/11. Liga se organizira drugo leto zapored, 
v balonu Duol na Brezovici. Letos bo v ligi nastopalo 9 ekip iz občine 
in bližnje okolice. Liga bo potekala ob nedeljah dopoldne, od 9.30 do 
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Ostalo

12.30. Že prvi krog je pokazal, da bo liga zanimiva in napeta do kon-
ca. Omeniti je potrebno, da je v ekipi NK Dragomer prijavljen eden 
najboljših slovenskih igralcev futsala Mile Simeunovič. V ligi nastopa-
jo naslednje ekipe: BREZOVICA, KMN NOTRANJE GORICE, KMN 
VIČ, DANFOSS TRATA, LTH ULITKI, KMN LIBERO, ANTALYA KEBAB 
HOUSE, PARKETARSTVO ROBI LAZNIK IN NK DRAGOMER. Vsi re-
zultati in lestvica bodo redno objavljeni na portalu malega nogometa 
(www.kapodol.com). Vsi, ki vas zanima mali nogomet, ste ob nedeljah 
dopoldne vabljeni v balon Duol.
Rezultati prvega kroga:
LTH ULITKI : NK DRAGOMER 13:1
DANFOSS TRATA: KMN LIBERO 6:3
BREZOVICA : KMN VIČ 2:3
KMN NOTRANJE GORICE : PARKETARSTVO ROBI LAZNIK 6:2
LTH ULITKI : ANTALIYA KEBAB HOUSE 3:0

Klemen Zaletel

Ob koncu jesenskega dela v III. DOL – zahod
Čeprav je do konca prvega dela 3. lige zahod in zimskega premora 

še en ligaški krog, so odbojkarji OK Prigo Brezovica že zaključili leto-
šnje tekme, saj so v zadnjem krogu prosti.

Letošnja liga je razširjena, saj v njej nastopa 11 ekip (za razliko od 
lanske sezone, ko je zahodni del 3. lige štel 9 ekip). Naša ekipa je v 
prvem delu ligaškega tekmovanja nastopala v precej podobni postavi 

kot lansko leto, v premoru pa se bo obetavni mladinec Žan Novljan 
priključil ekipi OK Duol Olimpije, ki nastopa v prvi članski ligi, lan-
skoletni kapetan Iztok Hodnik pa odhaja na posodo k odbojkarjem 
Črnuč.

In kaj povedati po prvem delu ligaškega tekmovanja? Fantje še ve-
dno igrajo po sistemu toplo - hladno, premagujejo na papirju boljše 
nasprotnike in nato gladko izgubijo z ekipo z dna lestvice. Trenutno 
na lestvici zasedajo 4. mesto, zbrali so 6 zmag in 4 poraze, najver-
jetneje pa bodo po končanem prvem delu (članek je bil pisan pred 
zadnjim,11. krogom) še kakšno mesto nižje. Vseeno pa je prisoten pre-
cejšen napredek v igri, predvsem v pristopu in izkušnjah. Večkrat pa 
pogrešamo tudi glasnejšo podporo s tribun, ki bi v odločilnih trenut-
kih dala zagon igralcem.

Še vedno pa filozofija kluba ostaja ista, bolj kot končni rezultat na 
lestvici je pomembna vzgoja mladih igralcev, nabiranje igralnih izku-
šenj in posledično priključevanje obetavnih igralcev prvi ekipi.

Jurij Pečan, 
UO ŠD Brezovica

Taijiquan in qigong
* bisera kitajske tradicije tudi v Vnanjih Goricah *

V današnjem svetu nam živčnost in naglica sledita na vsakem ko-
raku, življenjski ritem je vsak dan hitrejši, stres pa nam jemlje moč in 
notranji mir. Zato vse bolj potrebujemo sprostitev in umirjeno telesno 
vadbo, s katero umirimo duha in okrepimo telo. 

Zato sta taijiquan in qigong, bisera kitajske tradicije, iz leta v leto 
vse bolj priljubljena po vsem svetu in tudi v Sloveniji.

Ti dve tradicionalni kitajski veščini ohranjanja in krepitve zdravja 
poudarjata predvsem krepitev notranje moči, s tem pa nam pomagata 
pri premagovanju stresa in krepitvi naravne odpornosti.

Z redno vadbo dosežemo harmonijo notranjih organov ter bister 
um in zdravo telo. Vadba je primerna za vse starosti in ne zahteva po-
sebne telesne pripravljenosti.

Slovensko združenje taijiquan hram CSN, sekcija Brezovica pri Lju-
bljani vabi na predstavitev in vpis na vadbo za nove začetnike, ki bo v 
nedeljo, 9. 1. 2011, ob 18:00, v telovadnici (za lekarno), Nova pot 5a, 
Vnanje Gorice.
Pridruži se nam. 

Chen Shining

Božično - novoletni sejem v Podpeči
Društvo žena in deklet Krim je v sodelovanju s Cvetličarno Žab'ca so-

boto, 4. decembra, pripravilo praznični decembrski sejem v Kulturnem 
domu Podpeč. V široki ponudbi so bili preko celega dneva na voljo raz-
lični rokodelski izdelki, adventni venčki, domači piškoti, izdelki iz medu, 
novoletni okraski in voščilnice, copati in druga praznična ponudba. 

Sejem je svoja vrata odprl že ob osmih zjutraj, na vhodu v sejemski 
prostor pa so organizatorji obiskovalcem postregli z vročim čajem in 
dobrotami, ki so jih napekle članice Društva žena in deklet Krim. Te so 
prijazno povabile k svoji stojnici, kjer so ponujale različne unikatne ročno 
ustvarjene izdelke, domače piškote, domačo marmelado in druge do-
brote. Kot so povedale nasmejane »Krimovke«, je vsa sejemska ponudba 
plod njihovega dela in pridnih rok. Povedale so nam tudi, da se trenutno 
učijo izdelovati vezene voščilnice, ki so lahko prav tako lepo novoletno 
darilo. Ker jih je letos nekoliko prehitel čas, niso mogle organizirati dvo-
dnevnega sejma, kar ostaja želja za prihodnja leta.

Vesna Novak

Marija Zrim - prejemnica Priznanja občine 
Brezovica

Med dolgoletnimi sodelavkami območne Karitas je tudi Marija 
Zrim iz Notranjih Goric, ki je letos zaradi svojega aktivnega udejstvo-
vanja na humanitarnem področju prejela priznanje občine Brezovica. 
Zato je prav, da vam prijazno gospo v zadnji letošnji številki Barjanske-
ga lista tudi predstavimo. Marija Zrim se je rodila v prekmurskih Če-
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pincih na Goričkem in se leta 1987 
preselila v Notranje Gorice. Sprva je 
bila zaposlena kot kuharica in nata-
karica, leta 1993 pa jo je pot vodila 
na Karitas.

Kako se je začelo vaše delovanje 
v Karitas?

V Karitas na Brezovici sem za-
čela delati leta 1993, za delo pa 
me je vzpodbudila in navdušila 
prijateljica Malka Čuden. Sprva 
smo imeli združenje na Brezovici, 
kasneje, leta 1998, pa smo usta-
novili Karitas tudi v Notranjih Go-
ricah. 

Kaj vse počnete kot sodelavka 
Karitas, za koga vse skrbite?

Območna Karitas iz Notranjih Goric s paketi hrane pomaga dru-
žinam in posameznikom v stiski. Pomagamo vsem, ki so potrebni po-
moči, socialno šibki in ki nimajo hrane. Delimo hrano, ki jo prejmemo 
od evropske skupnosti in Škofijske Karitas. V prednovoletnem času pa 
še pogosteje obiskujemo ostarele, bolne in osamljene. Ne obiskujemo 
pa ljudi le v Notranjih Goricah, ampak tudi po domovih v sosednjih 
občinah, kjer so nastanjeni naši sokrajani.

Je več ljudi v stiski, odkar je gospodarska kriza prizadela tudi 
našo državo? 

Vsekakor je veliko več brezposelnih in s tem posledično tudi 
veliko ljudi, ki potrebujejo f inančno podporo. Veliko pomaga-
mo predvsem materam samohranilkam, družinam z več otroki, 
družinam, kjer je eden od staršev ali pa oba brez službe in tako 
naprej. V Notranjih Goricah obiskujemo okoli 80 takšnih domov. 
Pomagamo jim s paketi hrane, ki jo dobimo v Ljubljani v Kari-
tasovem skladišču. V paketu so osnovne življenjske potrebščine, 
kot so moka, olje, sladkor, testenine in kaka konzerva. Včasih 
plačamo položnico za kurjavo ali pa otrokom omogočimo lepe 
počitnice.

Od kod dobite donacije?
Pomaga nam Občina Brezovica, financiramo pa se tudi iz samo-

prispevkov. 

Ko smo ravno pri občini, letos ste prejeli občinsko priznanje. 
Kaj vam to priznanje pomeni?

Takrat mi je bilo kar malce narodno, ker nisem vajena tega. Danes 
pa sem hvaležna, saj je priznanje potrditev dolgoletnega dela in navse-
zadnje nagrada.

Ali organizirate kako prireditev?
Včasih smo povabili starejše ljudi na pogostitev, sedaj pa že nekaj 

let ne več, ker se ljudje, ki so v stiski, neradi izpostavljajo. Večinoma 
pomagamo le osebno, po domovih. Sicer pa velja povabilo vsem, ki 
bi želeli z denarnimi prispevki pomagati ali pa tiste, ki ste potrebni po-
moči, da se na sedežu Karitas v domu krajanov v Notranjih Goricah 
oglasite vsak torek od 17. do 18. ure.

Vesna Novak

Izdelovanje voščilnic
V PGD Goričica - Prevalje veliko časa namenimo našim najmlajšim 

članom. Poleg rednih udeležb na tekmovanjih, so sodelovali tudi pri 
organizaciji  proslave materinskega dne in gasilske poroke Tine Šuštar-
šič. Udeležili so se pustovanja, smučanja na Soriški planini in  enodnev-
nega izleta v Čateške toplice. 

V začetku decembra pa so se zbrali in s pomočjo mentorja Cirila in 
dveh mentoric Lidije in Damjane, izdelali novoletne voščilnice za naše 
društvo.

Otroci so izdelali veliko lepih voščilnic in  s svojo pozitivno energijo 
poskrbeli za prijetno druženje.

Ob tej priložnosti se zahvaljujemo mentorju Cirilu Pristavcu za veli-
ko dobre volje in potrpežljivosti pri delu z mladimi.

Damjana Janeš Kovačič

Veliko vsem koristnega in še na zdravje pred 
novim letom

Na zadnjih dveh sejah UO ŠKTD Lokvanj je pogovor spet »zaneslo« 
na osebno raven delovanja, veliko raje kot sestankovanja in birokracijo 
imamo namreč delo v skupno dobro. Seveda pa se ob tem tudi zaveda-
mo, da je potrebno celostno zadostiti društvenim zahtevam.

Marsikdo tudi v času, ko večina uživa, »prosi Boga«, da bi prire-
ditev minila brez nesreče. Furmani, na primer, imajo veliko stroškov 
s konji in opremo. Ob pravem času morajo biti na pravem mestu, ne 
glede na najrazličnejše nevarnosti, katerim so izpostavljeni. Podobno 
je seveda tudi na vseh drugih »skupnih« področjih. Zato tudi nimamo 
dovolj otroških igrišč, saj lahko kdo pade iz gugalnice in podobno.

Pri tem pa ni posebne koristi tudi ne od pristojnih državnih služb, 
saj si raje »po pilatovsko umivajo roke« in gledajo na lastno korist, 
seveda v škodo udeleženih. Med mnogimi takimi primeri je tudi brv 
čez Drobtinko, ki jo je okrajna inšpekcija 25. 8. 2005 nezakonito odpe-
ljala. Uprava krajinskega parka bi gotovo pridobila na zaupanju med 
ljudmi, če bi uspela ponovno vzpostaviti to večstoletno varno pot  na-
ših dedkov in babic med Ljubljano in Podpečjo. In to ne le za kolesarje, 
pač pa tudi za furmane.

Zaradi zgoraj opisanega dela v skupno dobro, ne le na področju 
turizma, pač pa tudi na vseh drugih področjih, pogosto nasprotujejo 
že najbližji v domačem okolju.

Ob zaključku leta smo izdali nov koledar, ki ga delimo članicam in 
članom ter simpatizerjem in vsem, dokler ga ne zmanjka. Še naprej se 
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bomo prizadevali za prepoznavnost, kamor sodijo tudi hišna in druga 
imena. Nadaljujemo z označevanjem varnih bližnjic in poti v naravi. 
Kmalu pa bo dokončan tudi priročni zemljevid varnih poti s posodo-
bljenim opisom naših krajev.

Prav tako si vedno želimo sodelovanja, podobno, kot  smo skupaj 
s FS Rožmarin sredi decembra sodelovali na TVS, v oddaji »Na zdrav-
je«, saj je  vsako dobronamerno druženje vsem v oporo in korist. To se 
najlepše vidi tudi v vsaki družini, soseščini in v vsaki drugi skupnosti.

Še naprej vabimo, da vsak s svojo neškodljivo drugačnostjo bogati 
skupnost. Prav tako pa je ponovno potrjena pobuda, da vsak naredi 
največ trajno dobrega v svojem naselju in okolju, da se tako verjetnosti 
za nesreče čim bolj zmanjšajo. V spodbudo pri tem naj bo nova brv v 
Podpeči, za katero se iskreno zahvaljujemo družini Pristavec.

Na Štefanovo so letos naši furmani povabljeni na blagoslove v so-
sednje občine. Ljubiteljice in ljubitelji pohodov pa smo tudi povabljeni 
ob 8. uri na Log k Škandru, kjer bo maša v kapeli, potem pa se bomo 
odpravili na zimski pohod po občinski meji z Loga, po Brezovškem 
hribu do cerkve na Brezovici, kjer nas bodo pogostili s čajem in še čim.

Vsem, ki razumete opisana prizadevanja in na svoj način pomagate 
skupnosti se iskreno zahvaljujem in vam želim obilo blagoslova in čim 
več uspeha v letu 2011. Januar pa že 22. leto imenujemo tudi mesec 
pregleda opravljenega in novih načrtov.... 

Drago Stanovnik, v imenu ŠKTD Lokvanj in DzLb

Kaj nam bo prineslo novo leto?
Čeprav imamo dosti dobrih želja in upanje za boljšo prihodnost, 

so ljudje vedno bolj zaskrbljeni.
Leto, ki prihaja, nam obeta kup novih reform in ukrepov. Pred 

nami so davki na nepremičnine. Povečanje katastrskega dohodka za-
radi nepravičnih ocen kmetijskih zemljišč. Ali morajo biti kmetje zares 
še bolj obdavčeni za zemljišča in gozdove, na katerih niso absolutni 
lastniki? V SLS smo proti povečanju katastrskega dohodka. Ljudje so 
si težko ustvarili svojo eksistenco. Sedaj naj pa plačujejo še nerazumljiv 
davek na svoje pretekle žulje. Taka ali podobna davčna reforma se je 
v sosednji Avstriji pripravljala leta, vendar je parlament nikoli ni uspel 
izpeljati.

Kaj nam obeta pokojninska reforma? Spet bo udarila tiste naj-
šibkejše, ki se že sedaj težko prebijajo skozi vsakdan. V SLS smo za 
reformo, smo pa proti zamrznitvi pokojnin, ki morajo rasti v skladu s 
podražitvami. V reformo o delovni dobi se morajo všteti tudi služenje 
vojaškega roka in čas šolanje za poklice. Obdržati bo treba tudi držav-
ne pokojnine, za tiste, ki nimajo drugega vira dohodka.

Koliko časa bodo ljudje še trepetali pod monopoli, ki jim določajo 
ceno (elektro, vodovod, kanalizacija, snaga, dimnikarstvo… )? Kdaj se 
bomo znašli pred dejstvom, da delamo ali smo delali, samo za polo-
žnice?

Koliko časa bodo kmetje še trpeli pod monopoli, ki jim določajo 
cene za svoje pridelke?

Seveda se nikoli ne išče krivce za nastalo situacijo, ki tako stanje ob 
dobrih plačah tudi povzročajo. Udariti je treba po žepu tiste najšibkej-
še. Koliko časa bomo plačevali za najrazličnejše referendume? Če bi 
bili ljudje pametni, se takih volitev ne bi udeleževali.

Kaj pa naša občina, ki toliko naredi za nas? Kako se pri njih odraža 
recesija? Menda skrbijo za brezposelnost s povečanjem zaposlenih, saj 
končno bomo vso to drago občinsko upravo plačevali sami, saj bo 
občina dobila denar od obdavčenja nepremičnin.

Pred nami je kanalizacija, ki je v rokah profitnega podjetja VOKA. 
Zakaj se ni dalo pridobiti za izvedbo evropska sredstva? Mogoče zato, 
ker občina v svojih vrstah nima takega človeka, ki nam bi uspel ta sred-
stva pridobiti. Kolikor nam je znano, bo hišni priključek stal najmanj 
2.000 EUR ali celo več. Ampak občina lepo skrbi za nas, saj nam bo 
preskrbela v ta namen ugodne kredite. Kaj bo, če jih ne bomo uspeli 
odplačati? Bo pa vedela kje vzeti, saj imajo.

V času prejšnje občinske uprave je bilo mogoče v občino naseliti 
pomembna podjetja, kot so Špan in Prigo in še mnogo manjših. Kaj je 

uspela narediti glede delovnih mest, ki produktivno prinašajo denar in 
delovna mesta občanom. Na žalost nimamo niti industrijske cone, ki 
bi to tudi omogočila.

Sicer pa tako ali tako v tej občini ni vseeno, kako se pišeš. Tukaj ni 
samo ena vrsta ljudi, ampak celo tri.

Važno, da se bomo še naprej ukvarjali s športom, ker dela in denar-
ja bo tako ali tako zmanjkalo.

Marija Veršič, 
podpredsednica OO SLS Brezovica

Izlet gasilske mladine v Terme Čatež
Mentorji mladinske Gasilske zveze Brezovica in posamezna gasilska 

društva v zvezi smo tudi v letošnjem letu organizirali izlet v Terme Ča-
tež. Letos je bil organiziran v soboto, 20. novembra 2010. 

Ker je izlet že skoraj tradicionalen, je bila temu primerna tudi ude-
ležba, izpred zbornega mesta so ob osmi uri zjutraj odpeljali kar trije 
povsem polni avtobusi. Iz domačega društva PGD Podpeč smo zapol-

nili 16 mest, 14 otrok in 2 mentorja. Razposajeno vzdušje se je začelo 
že na avtobusu, trajalo pa je kar cel dan. Ob toliko toboganih nam pa 
seveda ne more biti dolgčas! Zato nam je tretja ura, ko se je bilo treba 
počasi odpraviti s kopališča, kar prehitro odbila. Takrat bi šli samo 
še enkrat na tobogan, samo še en val bi počakali, samo še enkrat bi 
»potunkali« tisto mentorico,… Ampak vse to mora na žalost počakati 
do prihodnjič.

Preživeli smo prijeten dan, uživali s(m)o tako otroci kot mentorji (ki 
smo tudi malo otroci po duši). Komaj že čakamo naslednje leto.

 Katja Zdešar, mentorica

PD Podpeč - Preserje v letu 2011
Plan izletov PD Podpeč - Preserje v letu 2011   
Januar - Dražgoše (9. 1. 2011) - D
 - Paški Kozjak - Dobrna (23. 1. 2011) – D - Marko
Februar - Kofce - Košuta(6. 2. 2011) – D - Zlatko, Marko
 - Galetovec (20. 2. 2011) – D - Marko
Marec - Košenjak ( 6. 3. 2011) – D - Marko
 - Lisca ( 20. 3. 2011) –D - A - Marko
 - Matajur ( 27. 3. 2011) D - A - Janez
April - Uskovnica - Pokljuka (10. 4. 2011) – A - Marko
 - Goli vrh (17. 4. 2011) – A - Marko
 - Velebit (27. 4.- 1. 5. 2011) – A - B - D Balkanika in Marko
Maj - Prvomajsko srečanje planincev na Krimu (1. 5. 2011)
 - Slavnik - Strunjan (8. 5. 2011) - A - Marko
 - Olševa in Grohot (15. 5. 2011) - B - Marko
 - Srečanje planincev MDO Notranjske na Snežniku 
 (22. 5. 2011) - A - Marko
 - Komna - Mahavšček (29. 5. 2011) A+B



16

BARJANSKI

Junij - Ratitovec - Soriška planina (5. 6. 2011) - A - Marko
 - Vogar-Pršivec - Planina Jezero (12. 6. 2011) - B -  
 Marko, Zlatko, Janez
 - Mlinarjev spominski pohod na Krim 
 (18. 6. 2011) - A - Janez
 - Vrtača (19. 6. 2011) - B Zlatko
 - Rjava skala, Vrh nad Škrbino, Razor planina, Vogel,  
 Rodica... (24. – 26. 6. 2011) - A + B - Marko
Julij - Triglav (2.-3. 7. 2011) - B - Marko, Zlatko, Janez, Goran…
 - Velika planina - Korošica - Ojstrica - Planjava - K. sedlo  
 (9. - 10. 7. 2011) - B - Marko
 - 16. 7. -23. 7. Tabor mladih planincev
 - Hohe Geisel (17. 7. 2011) - B - Marko
 - Stenar (24. 7. 2011) - B - Zlatko
 - Mala in Velika Mojstrovka (31. 7. 2011) B - Janez
Avgust - Vrata- Škrlatica-Vrata (7. 8. 2011) - B - Janez
 - Planinarjenje po Bosni (8. 8- 17. 8. 20111) Balkanika
 - K.B. Šraj peski-Planjava-Repov kot – K.B.(14. 8. 2011) - 
 B - C brezpotje - Zlatko
 - Ledine - Rinke - Skuta (20.-21 8. 2011) - B - Marko,  
 Zlatko
 - Polinik Avstrija (27. in 28. 8. 2011) - A - B - Marko in  
 Gregor
September - Monte Zermula (4. 9. 2011) - B - Marko
 - Prisojnik (11.9. 2011) - B - Marko - Janez
 - Družinski pohod na Krim (18. 9. 2011) - A
 - Petrovo brdo - Kobla - Črna prst (25. 9. 2011) - A
Oktober - Klek-Hrvatska (2.10.2011) - A - B - Marko
 - Podljubelj - Veliki vrh - Kladivo (16. 10. 2011) - A - B - Janez
 - Kraški rob okoli Sočerge (23. 10. 2011) - A - Goran
November - Kokoš - Botač (6. 11. 2011) - A - D - Marko
 - Socerb - Osp - Tinjan (20. 11. 2011) - A - Goran
December - Padna-Krkavče-Sv.Peter (4. 12. 2011) - A - D - Marko
 - Hleviške planine (18. 12. 2011) – A - D - Marko
A - Lahka letna tura
B - Težka kopna tura, lažje brezpotje
D - Lahka zimska tura
PD si pridržuje pravico za morebitnih sprememb datumov izletov.
Prijave za udeležbo na izletih sprejemamo do 3 dni pred izletom, na 
telefon 3631 175 ali 041 795 006 (Goršič), v večernih urah.

Program pohodov za leto 2011, veterani
Pohodi so vsak prvi torek v mesecu, razen avgusta. Zborno me-

sto: avtobusne postaje na relaciji Preserje - Brezovica. Ura odhoda: 
poletni čas ob 7.00, zimski čas ob 8.00!

Do spremembe programa bo prišlo le, če bodo to narekovale 
izredno slabe vremenske razmere (deževje, visok sneg, nevihte), sicer 
pa kot so rekli nekateri: »Saj nismo iz cukra!«. 

Vse pohodnike, ki so na seznamu skupine, bomo obravnavali kot 
redne udeležence pohodov. V primeru odpovedi udeležbe nas pra-
vočasno obvestite, najkasneje do enajste ure dopoldne v ponedeljek, 
dan pred pohodom, na telefon 041 795 006 ali 363 11 75. Po tem 
času pokličite tudi v primeru nepredvidenih zadržkov!

Na pohodih bodite primerno opremljeni. Gojzarji so zakon, 
pohodne palice tudi, kaj za dež naj bo vedno v nahrbtniku, poleg 
malice in pijače. Tudi mobitel priporočamo in kaj za prvo pomoč 
(trikotna ruta, gaza, povoj, obliži). Ker so Veterani sekcija Planinske-
ga društva Podpeč - Preserje,  je prav, da ste tudi njegovi člani. S pla-
ninsko članarino pridobite tudi zavarovanje v primeru nesreče! Sicer 
pa je vsak udeleženec dolžan skrbeti za lastno varnost in upoštevati 
navodila in pravila varnega gibanja v naravi.
Vodja pohodne skupine Veterani: Marko Goršič
Datum Smer pohoda, cilj Odhod:

5. januar POLHOGRAJSKA GORA IN ŠE KAJ 8.00
2. februar OD SOCERBA DO TINJANA 8.00

2. marec LUBNIK 8.00
6. april ZASAVSKA SV. GORA 7.00
4. maj KRŠIČEVEC 7.00
1. junij DRAŽGOŠE – VODIŠKA PLANINA 7.00
začetek 
julija

KOFCE-VELIKI VRH (2088 m) 6.00
Zahtevno!

7. september OLŠEVA-GROHOT 6.00
Zahtevno!

5. oktober SLEME nad Vršičem 7.00
9. november MIRNA GORA (1000 m) 7.00
7. december ŠPIČASTI VRH, ČELKOV VRH 8.00

Program sestavil: Marko.
Članarina za leto 2011 je 20,00 EUR (do 65 let), 15,00 EUR (nad 65 
let) 

PD Podpeč - Preserje

Čestitka PD Podpeč - Preserje
Planinsko društvo Podpeč-Preserje želi 

Srečno novo leto 2011 občanom občine Brezovica,
posebej pa še članom društva.
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Zahvala UO DU Rakitna
Ko gre leto h koncu, radi ugotavljamo, kakšno je bilo, je bilo uspe-

šno, zadovoljivo in koristno.  
Upravni odbor DU Rakitna je na svoji zadnji seji ugotovil, da smo 

leto uspešno zaključili. Imeli smo pustovanje, dva izleta, kopanje v Izo-
li, piknik v Rakitni in novoletno srečanje starejših. Velika udeležba po-
trjuje zadovoljstvo naših članov in krajanov, nas pa to zavezuje, da se 
bomo še bolj trudili za dobrobit starejših. Vsega tega pa ne bi bilo, če 
ne bi dobili finančnih sredstev od Občine Brezovica in KS Rakitna, zato 
se UO zahvaljuje občini in svetu krajevne skupnosti za vso podporo. 

UO se zahvaljuje tudi ge. Majdi Kovačič in ge. Kseniji Bečaj, za pro-
stovoljno in strokovno delo pri merjenju holesterola in sladkorja čla-
nom društva ter  ge. Romani Rasperger iz MKZ Rakitna, za sodelovanje 
in pomoč pri srečanju starejših.  

Ob novoletni pogostitvi starejših krajanov Rakitne, ki se ga je ude-
ležilo veliko število, se UO še posebej zahvaljuje predsedniku KS g. Go-
razdu Kovačiču za uvodni govor in spodbudne besede ter obljubo, da 
bodo DU Rakitna še naprej podpirali in z njim sodelovali. 

Zahvala gre tudi KD Rakitna in gdč. Alenki Kovačič za kulturni pro-
gram, pevcem za popestritev programa, g. Petru Šetini za pastoralni 
del, GD Rakitna za  tehnično pomoč, predvsem g. Jožetu Kržiču in g. 
Joštu Kovačiču ter vsem zunanjim prostovoljcem in prostovoljkam za 
peko in pomoč pri postrežbi. UO se zahvaljuje tudi svojim članom za 
pomoč pri novoletni pogostitvi ter sponzorjem, ge. Ireni Kržič, g. Alešu 
Petriču, g. Marjanu Susmanu, trgovini M, ge. Marici Debevec, ge. Ma-
rici Benkovič ter mesarstvu "HAM-HAM" d.o.o..

Na koncu DU Rakitna želi, da bodo v letu 2011 vsem zvesti spre-
mljevalci zdravje, sreča, ljubezen in uspeh.

Predsednica Helena Pogačar,
za UO DU Rakitna

Tradicionalno srečanje gasilskih veteranov Gas-
ilske zveze Brezovica

Komisija za veterane Gasilske zveze Brezovica je v prostorih 
gasilskega doma v Podpeči, 11. decembra 2010, pripravila tradi-
cionalno srečanje gasilk in gasilcev veteranov. Prijetno srečanje je 
vodil Ivan Klemen, predsednik Komisije za veterane Gasilske zveze 
Brezovica.

Srečanja se je udeležilo 84 veterank in veteranov iz prostovoljnih 
gasilskih društev Gasilske zveze Brezovica. Veteranke in veterane sta 
uvodoma pozdravila predsednik komisije za veterane  Ivan Klemen 
in predsednik Gasilske zveze Brezovica Marko Susman. Predsednik  
čebelarskega društva Žagar Filip g. Zlatko Bedekovič iz Notranjih 
Goric in predsednik čebelarskega društva Krim g. Nikolaj Celec iz 
Podpeči sta predstavila dejavnost čebelarstva v občini Brezovica. 
Navzoči pa so bili vsi izjemno veseli udeležbe  častnega poveljnika 
GZ Brezovica in častnega občana Občine Brezovica, Ludvika Zalar-
ja, ki je pred kratkim praznoval svoj častitljiv jubilej, 80 let.

Za dobro razpoloženje na srečanju so poskrbeli domači harmoni-
kaši, za kar se jim v imenu vseh prisotnih iskreno zahvaljujem.

Veteranke in veterani so bili tudi letošnjega srečanja iskreno veseli, 
saj jim je bila dana priložnost za obujanje spominov za dolgoletno delo 
v gasilski organizaciji. Izmenjali so si dolgoletne izkušnje in si ob željah 
za zdravje želeli predvsem, da se še velikokrat srečajo.

      Ivan Klemen,
   predsednik komisije za veterane

Novo gasilsko vozilo tudi na Jezeru
Po skrbnem načrtovanju prejšnjega in sedanjega upravnega odbo-

ra PGD Jezero smo za leto 2010 načrtovali nakup gasilskega vozila. 
Kljub temu, da so se v času izbire vozila naša mnenja zelo kresala, smo 
našli skupno pot in vozilo je tu. 12. 11. 2010 smo ga pripeljali na Jezero 

in ga predstavili krajanom. Veselje je bilo veliko, predvsem med mladi-
no. Ponosni smo, da za nami stoji toliko mladih, ki so kljub trendom 
današnje družbe pripravljeni na prostovoljno delo.

V imenu PGD Jezero se zahvaljujem vsem, ki ste prispevali sredstva 
za nakup vozila. Zahvaljujem se vsem, ki ste nam pomagali s finančni-
mi sredstvi, vsem, ki ste nas podpirali moralno pa tudi vsem, ki ste s 
svojim delom in časom dali svoj prispevek. 

Z gasilskim pozdravom »NA POMOČ«.
Katarina Golob,

predsednica PGD Jezero 

OPRAVIČILO
V prejšnji številki Barjanskega lista je bila pri članku »Novo 

gasilsko vozilo tudi na Jezeru« po pomoti objavljena napačna 
fotografija. Članek, skupaj s pravilno fotografijo objavljamo 
ponovno. Uredništvo Barjanskega lista se za neljubo napako is-
kreno opravičuje. 
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Obvestilo DU Notranje Gorice - Plešivica
V Notranjih Goricah nas je kar veliko starejših občanov. V društvu 

upokojencev smo se dogovorili, da v tem zimskem času začnemo z 
dejavnostjo, ki je bila predstavljena na Srečanju starejših občanov, 
»Družimo se v sproščenem pogovoru«.

Pogovor je tisti, preko katerega se spoznavamo med seboj in nas 
povezuje. Predvsem pa nas nauči marsikaj novega, saj je pogovor 
širjenje izkušenj, idej, znanj, modrosti. Pogovor je tisti, kjer na vpra-
šanje dobiš odgovor.

In kaj bi bila lahko tema teh pogovorov? Nekateri med vami po-
znate koristne nasvete, ki nam bodo vsem v pomoč. Nekateri med 
vami veste, kako si z naravnimi zelišči in sadjem okrepimo zdravje. 
Poznate zgodbe in pripovedke, ki niso nikjer zapisane, a jih doma 
pripovedujete svojim najbližjim. Lahko se pogovarjamo o kuharskih 
receptih, ki jih poznate samo vi. Pogovarjamo se o življenjskih te-
mah, o sanjah, hrepenenju, pohlepu, sovraštvu, odpuščanju. In še bi 
lahko naštevali. Vendar pa mislim in prav bi bilo, da bi se o temi po-
govora skupaj in sproti dogovorili. Morda bi lahko nekdo od nas pri-
pravil zanimivo delavnico. Gospa Marjana Dornik je pripravljena za 
manjše skupine pripraviti reiki tečaj. Reiki je univerzalna življenjska 
energija in najbolj preprost način (samo)zdravljenja s polaganjem 
rok. Vsak se lahko nauči tehnike reikija za pomoč sebi in drugim. Re-
iki pospešuje (samo)zdravljenje, umirja slaba psihična stanja, lajša 
bolečine, krepi imunski sistem.  

Druženje sloni na osebni odločitvi in na načelu obojestranskega daja-
nja in sprejemanja. Družili se bomo ob 19. uri zvečer,  5. in 20. v mesecu, 
v prostorih Društva upokojencev. Če bi se radi udeležili reiki tečaja, po-
kličite na telefon 040 167 720, Marjano Dornik. Ko se bo zbrala manjša 
skupina, bo gospa Dornik organizirala tečaj. Tečaj je brezplačen.  

Metka Marinčič,

za Društvo upokojencev Notranje gorice

Mladi širimo svoje aktivnosti tudi s pomočjo 
razvoja tehnike

V iztekajočem letu smo načrtovane projekte uspešno izpeljali, za kar 
se zahvaljujem vsem sodelujočim. V prihodnje bo delo še lažje, saj smo po 
komunalno urejenih cestah do Predal in poligonov še dostopnejši.

Poleg športa in rekreacije smo bili še najbolj aktivni na področju kul-
ture tega tisočletja, kjer pri svojem delu skušamo čim bolj koristiti razvoj 
spletne komunikacije in računalniške tehnike. Na ta način smo v foto in 
video obliki za vedno ohranili veliko dogodkov iztekajočega leta. 

V prihajajočem letu bomo še naprej nadgrajevali do sedaj pridoblje-
ne izkušnje. Predpraznično srečanje smo izkoristili tudi za analizo opra-
vljenega dela ter se pogovorili o novih načrtih, kamor gotovo sodi tudi 
naš foto in video studio na Brcih ter sodelovanje pri podobnih projektih 
doma in po svetu. 

Med seboj smo si voščili vesele praznike in srečno 2011. Seveda vošči-
mo tudi vsem vam, ki pripravljate in skupaj z nami prebirate Barjanski list.

Luka Stanovnik

Obvestila kmetijske svetovalne službe
Vlaganje zahtevkov za posebno premijo 
(biki, voli) - III obdobje
Zakol v času od 1. oktobra do 31. decembra 2010 – 
rok vlaganja zahtevka: januar 2011
Vlaganje zahtevkov za ekstenzivno rejo ženskih živali – III obdobje
Telitve v času od 1. avgusta do 10. decembra 2010  
Vlaganje zahtevkov: januar  2011
Naročanje na telefonsko številko 256 57 91 (Franc Palčič).

KGZS

Občankam in občanom Občine Brezovica želimo 
lepo praznovanje božičnih praznikov.

Čestitamo ob dnevu samostojnosti in enotnosti 
in vam želimo srečno v novem letu 2011.

Občinski odbor SDS Brezovica

JEZIKOVNI TEÈAJI IN RAZVEDRILNI PROGRAMI
ZA OTROKE IN ODRASLE

TRŽAŠKA 392, 1351 Brezovica

TEL. 041/433 033 
www.ini-mini.si

Voščilo podpeških gasilcev
Občanom in občankam občine Brezovica ter njihovim dru-

žinam se iskreno zahvaljujemo za izkazano zaupanje v preteklem 
letu in vam voščimo vesele božične praznike ter srečno novo leto. 
Želimo vam veliko zdravja, zadovoljstva in uresničenih želja. Hkrati 
vas obveščamo, da bo letni občni zbor PGD Podpeč v soboto, 29. 
januarja 2011, ob 18. uri.

Z gasilskim pozdravom »Na pomoč!«. 
Primož Šuštaršič, predsednik,

PGD Podpeč

Želimo Vam
vesel Božič
ter obilo sreče, 
zdravja in 
zadovoljstva 
v letu 2011.
OO SLS Brezovica
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Prazen dom je in dvorišče,
Naše oko zaman te išče,
Ni več tvojega smehljaja, 
Le delo tvojih rok ostaja.

ZAHVALA

Ob boleči izgubi dragega moža, 
očeta in starega očeta

FILIPA ROTARJA
iz Brezovice

Zahvaljujemo se vsem za pisno in ustno izrečeno sožalje, darovano cvetje 
in sveče. Še posebna zahvala gospodoma župnikoma za opravljen obred in 
pogrebni službi Pieta. Hvala vsem, ki ste ga pospremili na njegovi zadnji poti. 

Vsi njegovi

Kogar imaš rad, 
nikoli ne umre –
le daleč, daleč je ........

ZAHVALA

V 84. letu je sklenil svojo življenjsko 
pot naš dragi mož, oče, 

dedek in pradedek

ANTON VELKAVRH
iz Notranjih Goric

Iskrena hvala vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem, sodelavcem in znan-
cem, ki ste nam v težkih trenutkih stali ob strani, nam izrazili sožalje, darovali 
cvetje, sveče, sv. maše in ga pospremili na njegovi zadnji poti.

Vsi njegovi

Odšel si prekmalu,
tvoj dih je zastal.
A nate spomin,
bo vedno ostal.

ZAHVALA
V 47. letu nas je za vedno 
zapustil dragi mož in oči 

IGOR PREBIL
iz Podplešivice

Iskreno se zahvaljujeva vsem, ki ste najinega ljubega moža in očija Igorja, 
pospremili na zadnjo pot. Hvala vsem, ki ste darovali za svete maše, cvetje, 
sveče in nam spodbudno in nesebično pomagali v teh težkih trenutkih življenja.

Njegova družina

Zapuščamo leto, ki se je pokazalo v vsej svo-
ji nepredvidljivosti in negotovosti. Kljub takšni 
situaciji so bili v naši občini narejeni vzpodbu-
dni in vidni uspehi, zato želimo, da novo leto 
nadaljujemo z optimizmom in usmerjenostjo k 
novim izzivom in jasnimi cilji, ki nam bodo dali 
novih moči za uspehe in zadovoljstvo. V letu 

2011 vam želimo, da odkrijete v sebi najboljše in poiščete samo 
tiste poti, ki vodijo naprej na vseh področjih ustvarjanja, dela in 
življenja ter se izogibate tistih poti, ki vodijo v slepo ulico. Želimo, 
da skupaj še naprej ustvarjamo razmere, v katerih bomo začeli 
dan z nasmehom in ga uspeli čim več dni v letu deliti še s kom. 
Vesele božične praznike ter mirno, uspešno in srečno novo leto 
2011 vam želijo 

Socialni demokrati

Ni te več na vrtu, ne v hiši
nič več glas in smeh tvoj se ne sliši,
če lučko na grobu upihnil bo vihar,
v naših srcih je ne bo nikdar.

ZAHVALA
 V 84. letu starosti je tiho

 in nepričakovano za vedno 
zaspala naša draga mama
TEREZIJA KLEMEN

iz Vnanjih Goric
(10. 10. 1927 - 9. 12. 2010)

Iskreno iz srca se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem in 
znancem za izrečeno sožalje, za darovano cvetje, sveče in svete maše. Poseb-
na zahvala dr. Katarini Planinec, patronažni sestri Valeriji, gospodu župniku 
Janezu Mihelčiču in vsem, ki ste jo pospremili na njeni zadnji poti. 

Vsi njeni

Utihnil je Tvoj glas,
obstalo je Tvoje srce. 
Draga MAMI – hvala ti za vse.

ZAHVALA
Ob boleči izgubi naše

 drage mame

JULKE KOVAČIČ
1935 - 2010 

se iskreno zahvaljujemo sorodnikom, sosedom, prijateljem in znancem za
vso podporo, cvetje, svečke, maše in izrečena sožalja. Lepo se zahvaljujemo
gospodu župniku g. Marku Koširju za poslovilne besede in obred in pogrebni 
službi Vrhovec.

Jani, Mojca, Katarina, Damjana in Mihaela z družinami

ZAHVALA

Ob smrti mojega očeta in dedka

BOŽIDARJA GAVRILOVIĆA
1928 – 2010

Gostilničar »Boško«

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom in prijateljem, ki so se 
kljub oddaljenosti udeležili pogreba. Zahvaljujemo se za vso tolažbo, ustno 
in pisno, ter sveče in cvetje. Posebno se zahvaljujem vaščanom, g. Nikoli 
Grdiču, g. Janezu Šuštaršiču, g. Ibri Samarđiću in g. Petru Šuštaršiču, ki so 
očeta nosili na zadnji poti. Dragi oče, nikoli te ne bomo pozabili.

Hčerka Milkana z družino

Z optimizmom zapuščamo leto 2010, 
v katerem smo obeležili prvo desetletnico 
delovanja Stranke mladih – zeleni Evrope 
na slovenskem političnem prostoru ter z 
dobrim rezultatom sodelovali na lokalnih 

volitvah. Druži nas plemenita vizija po okolju in državljanom bolj 
prijazni državi, za katero verjamemo, da je dosegljiva že danes. 

SMS – ZELENI v leto 2011 vstopamo z željo usmerjeno v bolj 
zdravo, zeleno in socialno pravičnejšo prihodnost in če nam dedek 
Mraz te želje ne uresniči, si jo bomo morali uresničiti sami, če ne 
prej, na državnozborskih volitvah leta 2012.

V lokalnem odboru SMS – Zeleni Brezovica želimo vsem vam 
in vašim najbližjim srečno, veselo in zadovoljstva polno novo leto 
2011.

Stranka mladih, zeleni evrope
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BARJANSKI

KOLEDAR 
24.12. 23.45 Cerkev na Brezovici  Nastop MePZ Brezovica (uvod v polnočnico)
25.12 17.00 Jezero Božični pohod z baklami na Planinico (prijave na 051 652 522)
26.12. 18.00 OŠ Brezovica Božično – novoletni koncert ŽPZ Brezovica s praznično zdravico
28.12. 16.00 OŠ Rakitna Rajanje za otroke z glasbeno skupino Čmrljčki
31.12. 22.00 Dom krajanov Silvestrovanje v Vnanjih Goricah z Duom Prima
9.1.  18:00 Telovadnica Vn. Gorice Taiči in čigung, vpis za novo skupino
16.1.  18.00 Cerkev na Brezovici  Koncert ob srečanju Dekanijskih pevskih zborov
15.1.  19.00 Cerkev na Brezovici  Koncert božičnih pesmi MePZ Brezovica
19.1. 19.00 Dvorana DUOL 1. državna liga v odbojki, DUOL : Astec Triglav
23.1. 10.00 OŠ Preserje Rekreativni badminton turnir
29.1. 16.00 Dvorana DUOL 3. državna liga v odbojki, Prigo Brezovica : Calcit Volleyball 2
29.1. 19.00 Dvorana DUOL 1. državna liga v odbojki, DUOL : Maribor

Več podatkov o posamezni prireditvi najdete tudi na www.brezovica.si 
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Avtohiša Klemenčič, Hacetova ulica1, Ljubljana
Tel.: 01/24 44 800, prodaja@ah-klemencic.si, www.ah-klemencic.si
Delovni čas: ponedeljek - petek: 7:00 - 18:00, sobota 8:00 - 12:00

Uprava Občine Brezovica
Telefon: 01 3601 770 | Fax: 01 3601 771

Uradne ure:  ponedeljek: od 9:00 do 12:00 | sreda: od 9:00 do 12:00 | od 14:00 do 17:00 | petek: od 9:00 do 13:00


